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PROTOKÓŁ  Nr 80.2014 

          z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia 

 z dnia 18 marca 2014r. 
 

Obecni: 

 

1. Tadeusz Sasin                          - Przewodniczący Komisji 

2. Robert Szydlik                         - Zastępca Przewodniczącego 

3. Włodzimierz Fydryszek           - Członek Komisji 

4. Stefan Mikiciuk              - Członek Komisji 

5. Waldemar Sitek     - Członek Komisji  

 

Goście zaproszeni: 

1. Jadwiga Gizińska – dyrektor ZOPO 

2. Katarzyna Mirkowska – dyrektor Przedszkola Samorządowego 

„Baśniowa Kraina” 

 

Porządek: 

1. Informacja o spotkaniach kulturalno - społeczno – sportowych. 

2. Realizacja wniosków do Burmistrza Tłuszcza: 

2.1. Remont Przedszkola Samorządowego i zasady rekrutacji do 

Przedszkola Samorządowego „Baśniowa Kraina”. 

2.2. Higiena w gminnych placówkach oświatowych.  

2.3. Zwężenie chodnika przy ulicy Warszawskiej w Tłuszczu. 

3. Sprawy różne, wnioski oraz pisma korespondencyjne. 

 

Proponowany porządek został przyjęty. 

Protokół Nr 79.2014 został przyjęty. 

 

Ad 1. 

07.03.2014r. – otwarcie budowy Gimnazjum w Jasienicy, 

08.03.2014r. – IV Gala „Róża Burmistrza” w Centrum Kultury, Sportu i 

Rekreacji, 

10.03.2014r. – zebranie Terenowego Koła Pszczelarzy, 
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12.03.2014r. – otwarcie wystawy „Czy pójdziesz drogą krzyża?” w muzeum 

Towarzystwa Przyjaciół Ziemi Tłuszczańskiej, 

17.03.2014r. – X Konkurs pt. „Wizje plastyczne poezji K.K. Baczyńskiego” – 

udział w komisji konkursowej. 

15.03.2014r. – zebranie sprawozdawcze OSP Dzięcioły 

 

Ad 2. 

2.1. 

Przybyła na posiedzenie Pani dyrektor Katarzyna Mirkowska przed 

przystąpieniem do udzielenia informacji przekazała radnym kserokopie tzw. 

ustawy rekrutacyjnej odnośnie zasad rekrutacji dzieci do publicznych 

przedszkoli – załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Pani Mirkowska odpowiadając na pytania radnych bardzo dokładnie wyjaśniła 

zasady i kryteria rekrutacji wg wspomnianej ustawy i obowiązujących w niej 

zapisów. Pani dyrektor dodała, iż w przypadku, kiedy jest więcej dzieci (obecnie 

grupy mogą liczyć do 25 osób) i nie zostały przyjęte, wtedy dyrektor 

przedszkola zgłasza w terminie 14 dni do Burmistrza listę nieprzyjętych dzieci. 

Burmistrz ma za zadanie wskazać rodzicom dzieci przedszkole, które przyjmie 

te dzieci i ma podobne warunki i zasady funkcjonowania, tak jak to przedszkole, 

które było brane pod uwagę w pierwszej kolejności. 

Radny Waldemar Sitek poprosił o informację Panią Mirkowską, ile dzieci 

uczęszczających do przedszkola jest zaliczanych do grupy dyspanseryjnej i, czy 

są prowadzone zajęcia gimnastyki korekcyjnej. 

Pani Mirkowska wyjaśniła, iż Przedszkole nie przyjmuje dzieci z widoczną 

niepełnosprawnością, jednakże corocznie są przyjmowane dzieci z orzeczeniem 

o niepełnosprawności. W Przedszkolu „Baśniowa Kraina” są prowadzone zajęci 

gimnastyki korekcyjnej, ale tylko i wyłącznie dla dzieci 5-letnich, zajęcia te 

odbywają się dwa razy w tygodniu. Zapotrzebowanie jest większe, jak również i 

na zajęcia logopedyczne. 

Radny Szydlik Robert zasugerował, aby Komisja zrobiła rozeznanie wśród 

gminnych przedszkoli jeśli chodzi o zapotrzebowanie na zajęcia logopedy i 

zabezpieczyła odpowiednie środki, żeby zwiększono dostępność tych zajęć dla 

najmłodszych. 

W kolejnej części posiedzenia radni Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia 

poprosili Panią dyrektor, żeby przedstawiła informacje odnośnie 

przeprowadzonego remontu budynku przedszkola. 

Pani dyrektor Mirkowska poinformował, że w budynku zostały wymienione 

okna i drzwi (od kotłowni i zaplecza gospodarczego) oraz dach. Pani dyrektor 

dwukrotnie odmówiła podpisania protokołu odbioru prac, ponieważ teren prac 
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nie został posprzątany, a okna nie zostały wyprofilowany w poprawny sposób. 

Dodatkowo drzwi od zaplecza gospodarczego okazały się wadliwe i po 

interwencjach i zgłoszeniach telefonicznych do prezesa dopiero zostały 

naprawione. 

 

2.2.  

Przybyła na posiedzenia Komisji Pani Jadwiga Gizińska poinformowała 

radnych, iż dyrektorzy placówek oświatowych na terenie Gminy Tłuszcz reagują 

od razu jeśli pojawia się w szkołach jakikolwiek problem związany z higieną 

uczniów. 

Radny Waldemar Sitek zwrócił się do Pani dyrektor, aby przygotowano dane 

odnośnie liczby dzieci zaliczanych do grup dyspanseryjnych uczęszczających do 

gminnych szkół i przedszkola oraz o udzielenie informacji, czy są prowadzone 

zajęcia korekcyjne w poszczególnych placówkach i w jakiej liczbie godzin. Pan 

radny zapytał również, czy został złożony wniosek do naboru  na projekt – 

powszechna nauka pływania „Umiem pływać”. 

Pani Gizińska Jadwiga poinformowała, że odpowiedź na powyższe pytania 

zostanie przygotowana, a jeśli chodzi o nabór do projektu, to wniosek nie został 

złożony. 

Radny Stefan Mikiciuk zapytał Panią dyrektor ZOPO, czy prawdą jest, że może 

zabraknąć środków finansowych na wynagrodzenia i pochodne dla nauczycieli 

w roku 2014 oraz, jak wygląda realizacja godzin dodatkowych w szkołach na 

które zostały przekazane dodatkowe środki finansowe. 

Pani Gizińska w odpowiedzi poinformowała, że według wykonanej prognozy 

może tak się zdarzyć, że zabraknie finansów na wynagrodzenia m.in. z takich 

przyczyn jak zwolnienia, nieprzewidziane wydatki. Zajęcia dodatkowe na dzień 

dzisiejszy nie zostały wprowadzone w placówkach. Pani dyrektor zwróciła 

uwagę również na fakt, że kwota subwencji oświatowej została znacznie 

zmniejszona o około 800 tys. zł, jednakże ostatecznej informacji jeszcze nie ma. 

Radny Mikiciuk Stefa zapytał jeszcze o to, kiedy dyrektorzy szkół będą 

wiedzieli, że jest zagrożenie odnośnie wygospodarowania środków na 

wynagrodzenia. 

Pani Gizińska wyjaśniła, iż wszyscy dyrektorzy co miesiąc otrzymują pisemną 

informacje odnośnie przewidywań wykorzystania środków zabezpieczonych na 

wynagrodzenia. W niektórych szkołach już w chwili obecnej zabraknie środków 

dodała Pani Gizińska. 

Rady Mikiciuk Stafan zapytał również o zasady rekrutacji do Przedszkola 

Samorządowego „Baśniowa Karina”. 

Pani Gizińska poinformowała, że do 31 marca br. trwa nabór, a zasady rekrutacji 
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wynikają z ustawy rekrutacyjnej. 

 

2.3. 

Przewodniczący Komisji Pan Tadeusz Sasin w związku z licznymi pytaniami i 

interwencjami mieszkańców odbył rozmowę na temat przebudowanego 

zwężonego chodnika przy ulicy Warszawskiej z Panem Piotrem Gołosiem i 

uzyskał informację, iż zainteresowani radni powinni zwrócić się do Starosty 

Powiatu Wołomińskiego lub radnych powiatowych z pytaniami w tym zakresie. 

Radni uważają, iż w razie pojawiających się wątpliwości można zwrócić się z 

pytaniami do inwestora na jakiej podstawie wykonał przebudowę chodnika. 

Pisma korespondencyjne z którymi zapoznała się Komisja Oświaty, Kultury i 

Zdrowia: 

1. Pismo wystosowane przez p.o. Komendanta Policji w Tłuszczu  

podkom. Marzannę Banasik KP-V-1740/14 z dnia 10 marca 

2014r (data wpływu do Urzędu Miejskiego w Tłuszczu dnia 

12.03.2014r., nr 3194; data wpływu do ORA 17.03.2014r., nr 

44) do Burmistrza Tłuszcza i do wiadomości Rady Miejskiej w 

Tłuszczu w sprawie prośby o wyasygnowanie środków 

finansowych z budżetu Gminy Tłuszcz w kwocie ok. 1700zł na 

zakup urządzenia AlcoBlow – załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu. 

2. Pismo Burmistrza Tłuszcza o znaku KD.524.23.2014.MM z 

dnia 17 marca 2014r. do Rady Miejskiej w Tłuszczu odnośnie 

przedstawienia sprawozdania z realizacji Programu Współpracy 

Gminy Tłuszcz z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami określonymi w art. 3 ust. 2 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2013 – załącznik 

nr 3 do niniejszego protokołu. 

3. Pismo KI.0011.109.2014 z Regionalnej Izby Obrachunkowej  z 

dnia 07.03.2014r. wystosowane do Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Tłuszczu  (data wpływu do Urzędu Miejskiego w 

dniu 13.03.2014r., nr 3220, data wpływu do ORA w dniu 

17.03.2014r., nr 45) w sprawie przekazania do służbowego 

wykorzystania Uchwały Kolegium Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie w sprawie orzeczenia 

nieważności części uchwały  Nr XXVIII.353.2014 Rady 

Miejskiej w Tłuszczu z dnia 28 stycznia 2014r. w sprawie zasad 

udzielania, trybu postępowania i sposobu rozliczania dotacji 

celowych dla spółek wodnych – załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 
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Radny Szydlik zasugerował stosowną zmianę w treści uchwały. 

4. Pismo UGK.0012.3.2014.BG z dnia 10 marca 2014r. 

wystosowane przez Zastępcę Burmistrza do Komisji Rady 

Miejskiej w Tłuszczu (data wpływu do ORA w dniu 

10.03.2014r., nr 37) w sprawie przekazania postanowienia 

Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Warszawie z 

dnia 26 lutego 2014r. znak WOOŚ-II.4242.338.2013.NL 

uzgadniające warunki realizacji przedsięwzięcia firmy PIOTRO-

STAL w Tłuszczu – załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Radny Robert Szydlik zwrócił uwagę na fakt, iż było organizowane z 

mieszkańcami spotkanie w tej sprawie i podczas zebrania zdaniem radnego 

może było pięć osób przeciwnych działalności firmy PIOTRO-STAL.  

5. Pismo KI.0011.86.2014 z Regionalnej Izby Obrachunkowej  z 

dnia 24.02.2014r. wystosowane do Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Tłuszczu  (data wpływu do Urzędu Miejskiego w 

dniu 28.02.2014r., nr 2615, data wpływu do ORA w dniu 

03.03.2014r., nr 34) w sprawie przekazania do służbowego 

wykorzystania Uchwały Kolegium Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie w sprawie orzeczenia 

nieważności w części uchwały budżetowej Gminy Tłuszcz na 

rok 2014 Nr XXVII.328.2013 Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 

17 grudnia 2013 roku – załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

6. Pismo wystosowane przez Z-cę Dyrektora Generalnego PGE 

Dystrybucja SA Oddział Warszawa Pana Sławomira 

Laskowskiego  w dniu 24 lutego 2014r. (data wpływu do Urzędu 

Miejskiego w dniu 28.02.2014r., nr 2606, data wpływu do ORA 

03.03.2014r., nr 27) w związku z planowanymi zmianami 

organizacyjnymi dotyczącymi Posterunku Energetycznego w 

Tłuszczu – załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Radny Włodzimierz Fydryszek zwrócił uwagę na fakt, że zawodnicy zawodów 

międzyszkolnych nie są odznaczani medalami za zajęte miejsca w 

organizowanych zawodach. Odznaczenie jest bardzo istotne i ważne dla 

zwycięzców, gdyż motywuje do dalszej pracy. Rozmowy na ten temat podjął 

koordynator sportu, jednakże nie ma środków finansowych w budżecie 

gminnym z których mogłyby być pokryte  koszty zakupów odznaczeń. Zdaniem 

radnego Fydryszka radni Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia powinni rozważyć 

jak sprawę rozwiązać  wygospodarować środki pieniężne. 

Radny Szydlik zwrócił uwagę na fakt, że zmniejszenie środków finansowych 

przeznaczonych na promocję w budżecie gminnym przez radnych na sesji, było 

przywróceniem wysokości kwoty do zeszłorocznego poziomu. Radny wyjaśnił 

dlaczego tak się stało. Radny zasugerował, aby osoby zainteresowane złożyły 
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pisemny wniosek w tej sprawie. 

Następne posiedzenie komisji zostało ustalone na dzień  9 kwietnia 2014r. o 

godz. 14.00.  

Załączniki do niniejszego protokołu są do wglądu w pokoju nr 38 Urzędu 

Miejskiego w Tłuszczu. 

Nagranie video z posiedzenia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Na tym protokół zakończono.   

 

       Przewodniczący Komisji 

        Tadeusz Sasin 

1. Dokument utworzony przez: Karolina Gajcy 

2. Data utworzenia dokumentu: 07.04.2014r. 

    


